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 Phone:    Fax:  
   
,    
 
 

Subject (主题):  RCM of Product  Smokealarm   , Models    GS529-P08;GS529-P07 
 
Dear Mr. / Ms. Tang  , 

尊敬的  唐先生/女士： 
 
This letter report represents the results of our evaluation of the above referenced product(s) to the 
requirements contained in the following standards: 
此报告描述了我们对上述产品在以下标准包含的要求方面所作的评估结果。 

 

Standard(s) 标准:    
AN/NZS 4268:2017 
 
SECTION 1   NON-CONFORMANCES 

第一部分：不符合项 
 
This section listed detailedly all non-conformances found during the evaluation to your product(s). Please 
check and modify your product(s) to meet the requirements in the standard(s). If necessary, please submit 
the modified sample(s) to be evaluated. 

此部分详细罗列了所有的不符合项。请核对并相应改进你们的产品以符合标准要求。如果必要，请提

供改进样板以作重新评估。 
 

During the EMC testing, we found some of test items did not fulfill the requirement of relevant standard, 

showing as below: 

EMC测试过程中发现有如下不合格项目: 

1． Adjacent channel power 
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SECTION 2   CRITICAL COMPONENTS & MATERIALS 

第二部分:  关键零部件及技术文档 
 
Not applicable 
 
SECTION 3   TESTING 

第三部分:   测试 
 
The below listed represents a summary of the tests & results, including any which are pending completion or 
have yet to be conducted. 

以下列表是对测试及结果的概括, 包括已完成部分及未完成的部分。 
 

Completed Tests: 已完成的测试： 

1． N/A 

Failed Test Data: 不合格测试数据： 
EUT operation mode: Normal conditionTransmitting 

GS529-P07： 

Test frequency：

433.42MHz 

Reading Limit 

ADJ channel -24.71dBm ≤-37dBm 

Alternate ADJ channel -38.78dBm ≤-40dBm 
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GS529-P08： 

Test frequency：
433.42MHz 

Reading Limit 

ADJ channel -28.69 dBm ≤-37dBm 

Alternate ADJ channel -50.74dBm ≤-40dBm 

 

 
 
 
 
SECTION 4   PHOTOGRAPHS 

第四部分:   图片 
 
The following product photographs are provided to assist you in identifying the non-conformities identified 
above. 

以下图片供您参考，有助于您理解上面提到的不符合项。 
 
N/A 
 
 
 

SECTION 5   PROJECT STATUS & ACTION 

第五部分:    项目状态及措施 

Issuance of this letter report completes the testing portion covered by this project.  

此报告的发布, 说明此项目的测试部分已完成。 
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In responding, please provide a written record of your proposed resolutions numbered in accordance with 
the items outlined in this letter report.  Responding in this way assures that all responses are properly 
identified.   

请将您建议的解决方案以书面方式记录下来，并与此报告中的项目号一一对应，以便我们能确认您的

回复。 

Once Intertek has received your response to all items outlined in this letter report, a Project Change Order 
(PCOR) may be issued to cover the scope of work necessary to review these responses (follow-up evaluation). 

我们一旦收到您对此报告列出的所有问题的回复，我们可能会发出追加项目费用，以涵盖额外需要开

展的工作。 

Please note, to facilitate the follow-up project for your product(s), a modified sample (if any) will be required 
to submit to Intertek. 

请知悉，为了促进您产品的后续跟进，若需要的话，请提交改进后的样板。 

IMPORTANT – CLIENT DECISION: 
When you are ready to do so, please confirm your decision by completing the option table on the next Page 
with your preferred option and returning it to our Project Engineer    via Email <>, along with your proposed 
resolutions and ready date for re-submission.  

重要--客户决定： 

如果您决定提交修改后的样板，请完成下一页的选择表以确认您的决定，并通过电子邮件将与您建议

的解决方案、再次提交样板的日期一起回传给此项目的项目工程师  <>。 

If there are any questions regarding the results contained in this report, or any of the other services offered 
by Intertek, please do not hesitate to contact your dedicated Intertek Project Manager. 

如果你对此报告的内容或 Intertek 提供的服务有任何疑问，请及时联系您的项目经理。 
 

Completed by Dean Liu  Reviewed by Strong Yao 

Title Project Engineer  Title Manager 

Signature   Signature  

Date 日期 8/30/2021  Date 日期 8/30/2021 

 
Please note: this Letter Report does not represent authorization for the use of any Intertek certification 
marks. 

请注意：此报告并不代表授权使用任何 Intertek 的认证标志。 



 
 

 
LETTER REPORT 

 

 Report No.   210802025GZU-NCLR001 

Version: 21-June-2019 Page 6 of 6 GFT-OP-10a 

PLEASE RETURN THIS PAGE TO THE INTERTEK PROJECT ENGINEER 

请把此页交回 Intertek 的项目工程师 

Project Engineer 项目工程师:     <> <> 
 
Please advise which of the following options you wish us to pursue. 
请选出您希望我们采取的行动。 

OPTION DESCRIPTION 

1 We agree to re-test and will submit the modified samples and / or relative documents. And 
sure, the components used in production will fully comply with the critical component list 
in appendix after carefully check. 

我们同意复测，并将提供改良后的样品和/或相关文件。在仔细检查附录中关键零部

件清单后，确定生产所使用的零部件与该零部件清单要求一致。 

Note: The following requirement should be noticed if re-test agreed. 

如果同意重测，请仔细阅读以下要求做相应准备。 

 

 1.Please provide us the modified samples, model____ GS529-P08; GS529-
P07____________,                                        

quantity: ______2_____ and the improved action(s). 

请提供改良后的样品及改进措施，样品型号为________，样品数量：______ 

2.The RETEST FEE(重测费) is RMB（1000）(include TAXES 含税). 

3. We will issue the result of the re-test to you within ___10__ working days if 
you agree to re-test and submit your modified samples and / or relative 
documents. 

我们将在你同意并收到改良样品或资料后______个工作日提供重测结果。 

Note 1:  
If only the modified samples received without signing back this facsimile, the re-testing fee will be 
default as your agreement. 

如果只收到改良的样品，而无回传此签名附件，重测费用将默认为您的协议价格。 

Note 2: 
 If the modified re-test samples result in affecting the previous test data, we will re-charge the re-
testing fee for the tests that must be conducted. 

如果改良后样品的重测结果影响之前的测试数据，我们将另外就结果受影响的测试项目收取重

测费用。 

Note 3:  
As the project has been placed on-hold, Intertek reserve the right to invoice for work completed. If 
your company does NOT provide any information or modified samples in 3 months, we will regard 
this as your abandonment of the captioned project and the project will be terminated. If you wish to 
start to project again, we will charge the project as a new project without discount. 

由于此项目已被暂停，Intertek 保留为已完成的工作相应开具发票的权利。如果贵公司在三个

月内没有提供任何改良样品或信息，我们将视为您已放弃本项目且本项目会被立即终止。如果

您希望重新开始本项目，我们将会按照新项目重新收费，无折扣优惠。 

 

2 Please halt all further testing at this stage and invoice my project for work completed to 
date. 

请停止所有此阶段的后续测试，并给已完成的工作开具发票。 

 

 
 
Completed by 

授权人：  

Signature 

签名：  

Title 职位：  Date 日期：  
 


